

SUPPLY LIST – EC4

2022/2023

Student Supply List (first day of school)

- Water bottle with a lid for EVERY DAY. Please be sure that the water bottle is easy to open and used independently by your child.
- Smock or old T-shirt to wear when we paint (Art Shirt)
- Snack EVERY DAY
- Headphones – please bring a pair of headphones that can be plugged in to our iPads.
- An extra set of clothing - underwear, socks, WYIS uniform shirt, and an extra pair of uniform pants (in case your child’s clothing gets very dirty or wet).
- 1 small blanket and 1 small pillow for nap time (both must fit in the cubby, bed/cots are also provided by the school). The classroom is heated in winter so please don’t send in a very thick/large quilt.
- 1 Large bag – Your child will take home their pillow and blanket to be washed at the end of every month. This bag helps your child bring it home.

Anytime during the year, you can also contribute the following things to our classroom:

- Sensory materials
 - Rice, bean seeds, corn kernels, HASBRO play dough, straws
- Dramatic play clothing
 - Costumes, old clothes for kids, hats, purses, etc.
- Treasure box items
 - Little toys, stickers, stationery, hair bows/elastics

物品清单

2022/2023

学生物品清单（开学第一天）

- 每天携带有盖的水壶！请确保水壶的盖子孩子能够自己打开和关闭！
- 美术课罩衣(防水罩衣，旧的大T恤)
- 每天自备零食
- 耳机：需要连线的
- 一套备用的换洗衣服（上衣，裤子，内衣裤，袜子），且符合学校的着装要求（上衣：白/绿 polo 衫,下装：黑色或深蓝的净面裤子）。
- 午睡用品：一条空调毯（不用太厚，教室有空调恒温请勿担心），一个小枕头（不用太大）
- 准备一个足够装下您孩子午睡用品的大塑料袋或手提包（我们会定期让孩子带午睡用具回家清洗，请帮助孩子将干净的用品再次带到学校来）

本年中的任何时候，欢迎大家携带以下物品来学校，作为本班的共享资源，谢谢！

感官玩具

- 生米粒，豆子，玉米粒，HASBRO 橡皮泥，吸管

角色扮演的戏服

- 戏服，孩子的旧衣服，帽子，钱包等

奖励宝箱

- 小玩具，粘贴画，文具，发夹，皮筋，小饰品。